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Protokół z wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Otmuchowie 

w dniu 29 grudnia 2011 roku 

Nr 12/2011 Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; 

Nr 12/2011   Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony 

Środowiska i Opieki Społecznej; 

Nr 12/2011 Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi. 

 

 W dniu 29 grudnia 2011r. odbyło się wspólne posiedzenie Komisji RM – Komisji 

Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisji Oświaty Kultury i 

Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej, Komisji Rolnictwa 

i Problemów Wsi. Posiedzenie prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Zaczyk.  

Z poszczególnych Komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

Z Komisji Planowania Budżetu i Finansów – obecnych 4 członków, nieobecnych 2 członków 

– Pan Sylwester Łucki, Pani Teresa Pajestka. 

Z Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 

Społecznej – obecnych 5 członków, nieobecny 1 członek –Pani Teresa Pajestka. 

Z Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi – obecnych 4 członków, nieobecnych 2 członków – 

Pan Szymon Bryjka, Pan Sylwester Łucki. 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli Burmistrz Pan Jan Woźniak i Skarbnik Pani 

Krystyna Kokurewicz. 

Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia, który jednogłośnie przyjęto.  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Otmuchów. 

2) uchwalenia budżetu Gminy Otmuchów na 2012 rok. 

3) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu lokali użytkowych oraz umowy 

użyczenia lokalu użytkowego. 

4) wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem 2011 roku. 

2.Zapytania i wolne wnioski. 

 

Ad. 1 

 

1) W wyniku głosowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Otmuchów. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały w poszczególnych Komisjach przedstawia się 

następująco: 

Komisja Planowania Budżetu i Finansów –  4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 

Społecznej –  5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi -  4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

  

Burmistrz poinformował, że nie zaciągnięto nowego kredytu, bo nie było potrzeby. W 

2012 roku musimy zabezpieczyć środki na opracowanie następnych dokumentacji i składać 

wnioski o dofinansowanie. 

Radna Pani Bożena Stąpor – czy ujęto środki na usuwanie azbestu. 

Skarbnik poinformowała, że w budżecie na 2012 rok jest zapis 20 000 zł na usuwanie 

azbestu. Usuwanie azbestu ujęte jest w osobnym programie. Jest złożony wniosek do Urzędu 
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Marszałkowskiego. W ciągu roku otrzymujemy dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego 

na to zadanie i kwota ta będzie zmieniana. 

Radny Pan Henryk Mamala – w ilu procentach zrealizowano wnioski na dofinansowanie 

budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Burmistrz – wnioski zrealizowano w 80%. Są to stare wnioski. Zabezpieczono środki na 

Ligotę Wielką, Wójcice, Kałków. 

 

2) W wyniku głosowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Otmuchów na 2012 rok. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały w poszczególnych Komisjach przedstawia się 

następująco: 

Komisja Planowania Budżetu i Finansów –  4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 

Społecznej –  5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi -  4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

 

Burmistrz przedstawił  autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Otmuchów na 2012 rok o następującej treści: 

„W załączniku Nr 2  

„Plan wydatków na 2012 rok” 

Strona 12 

- w dziale 600 w kolumnie  „12” kwotę 2 800 000,00 zastępuje się kwotą  2 747 000,00  

   i w kolumnie „14” kwotę 3 283 000,00 zastępuje się kwotą 3 230 000,00, 

- w rozdziale 60016 w kolumnie „12” kwotę  2 700 000,00 zastępuje się kwotą  2 647 000,00  

   i w kolumnie „14” kwotę  2 955 000,00 zastępuje się kwotą  2 902 000,00; 

Strona 14 

- w dziale 801 w kolumnie  „12” kwotę 858 306,00 zastępuje się kwotą   871 306,00  

   i w kolumnie „14” kwotę 15 808 667,00 zastępuje się kwotą   15 821 667,00, 

- w rozdziale 80195 w kolumnie „12” kwotę 857 000,00 zastępuje się kwotą 870 000,00  

   i w kolumnie „ 14” kwotę 1 043 822,00 zastępuje się kwotą  1 056 822,00; 

- w dziale 852 w kolumnie „12” dodaje się kwotę 40 000,00 

   i w kolumnie „14” kwotę 6 499 000,00 zastępuje się kwotą 6 539 000,00, 

- w dziale 852 dodaje się rozdział 85202- Domy pomocy społecznej,  w którym to rozdziale  

   w kolumnie „12” dodaje się kwotę 40 000,000 i w kolumnie 14 dodaje się kwotę 40 000,00 

; 

Strona 15 

- w dziale 900 w kolumnie „5” kwotę 198 000,00 zastępuje się  kwotą 828 000,00 , w 

kolumnie „6” kwotę 2 565 000,00 zastępuje się kwotą 1 935 100,00, 

- w rozdziale 90017 w kolumnie „6” kwotę 1 280 000,00 zastępuje się kwotą 650 000,00, 

- w pozycji RAZEM  w kolumnie „4” kwotę 8 117 426,00 zastępuje się kwotą 7 487 426,00: 

 

 „PLANOWANE WYDATKI MAJĄTKOWE NA 2012 rok – od strony 16 

Strona 16  

- w wierszu „5” w kolumnie „ 3” kwotę 500 000,00 zastępuje się kwotą  447 000,00, 

Strona 17  

– w wierszu „14” w kolumnie „3” kwotę 127 000,00,00 zastępuje się kwotą 140 000,00, 

Strona 19 

 -  po wierszu  23 dodaje się wiersz 24 o treści: 

24. Adaptacja ośrodka 40 000,00 852 85202 6050 Na potrzeby pomocy społecznej 
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„Skalnik” na DPS 

 

W części opisowej do planu wydatków 2012 rok 

Strona 21   

- w wierszu 1 w dziale 600 w kolumnie 3 kwotę 3 283 000,00 zastępuje się kwotą 

3 230 000,00 

- w wierszu 13 wydatki majątkowe w  kolumnie  3 kwotę 2 800 000,00 zastępuje się kwotą 

2 747 000,00, 

- w wierszu 14 w kolumnie 3 kwotę 500 000,00 zastępuje się kwotą 447 000,00 

Strona 25  

w dziale 801 w kolumnie 3 kwotę 15 808 667,00 zastępuje się kwotą 15 821 667,00  

Strona 26  

-w wierszu 5 wydatki majątkowe w kolumnie 3 kwotę 858 306,00 zastępuje się kwotą 

871 306,00, 

- w wierszu  9 zakup autobusu w kolumnie 3 kwotę 127 000,00 zastępuje się kwotą  

140 000,00; 

Strona 27 

- w dziale 852 w kolumnie 3 kwotę 6 499 000,00 zastępuje się kwotą  6 539 000,00, 

- w dziale 852  po części zadania zlecone wiersz „zasiłki okresowe” dodaje się wiersz  

„wydatki majątkowe- Adaptacja ośrodka „Skalnik” na DPS i w kolumnie 3 dodaje się kwotę 

40 000,00. ” 

 Skarbnik Miasta omówiła powyższą autopoprawkę. 

Radny Pan Henryk Mamala – czy będzie zatrudnienie w ramach robót publicznych. 

 Burmistrz – zaplanowano  wynagrodzenie dla osób zatrudnionych w ramach robót 

publicznych, ujęte jest razem z Urzędem Miejskim. 

Radny Pan Wiesław Czapiga – czy robiono symulację – czy nie korzystniej wykonywać 

zadania przez firmy z zewnątrz aniżeli przez Gospodarstwo Komunalne. 

Burmistrz – tak była robiona symulacja. Korzystniejsze jest wykonywanie zadań przez 

Gospodarstwo Komunalne aniżeli przez firmy z zewnątrz. Na przykład – remont dachu w 

Jarnołtowie, ocieplenie żłobka, układanie chodników oraz inne zadania – wykonano we 

własnym zakresie, gdzie poniesione koszty są o wiele mniejsze niż w kosztorysach. 

Skarbnik Miasta – proszę zauważyć, że podatek dochodowy jest płacony u nas, 

zatrudnienie mają nasi mieszkańcy a firma z zewnątrz niejednokrotnie zatrudnia osoby spoza 

naszej gminy, podatki nie wpływają do naszego budżetu i zatrudnienie mają osoby spoza 

naszej gminy. 

Radny Pan Henryk Mamala – w czym był problem niewykorzystania środków na 

oczyszczalnie. 

Burmistrz – uzgodnienia trwały długo ponad 3 miesiące, ta inwestycja nie została 

rozpoczęta fizycznie i w związku z tym wpisuje się jako wydatek majątkowy na rok 2012. 

Radny Pan Henryk Mamala – zaplanowano wydatek LEX na kwotę 22 000 zł a ja też 

mam LEX-a przy kwocie 13 000 zł. 

Skarbnik Miasta – mamy rozszerzony program LEX-a, zainstalowany jest na każdym 

stanowisku. 

 

3) W wyniku głosowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu lokali użytkowych oraz umowy 

użyczenia lokalu użytkowego. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały w poszczególnych Komisjach przedstawia się 

następująco: 
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Komisja Planowania Budżetu i Finansów –  4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 

Społecznej –  5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi -  4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

  

4) W wyniku głosowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie 

wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem 2011 roku. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały w poszczególnych Komisjach przedstawia się 

następująco: 

Komisja Planowania Budżetu i Finansów –  4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 

Społecznej –  5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi -  4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

  

Ad. 2 

Nie zgłoszono zapytań, wniosków. 

 

Na tym zakończono protokół.  

 

1)  Przewodniczący Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej  

                         

 Sylwester Łucki                                      ______________________ 

    

2)  Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony        

     Środowiska i Opieki Społecznej   

                                 mgr Teresa Skiba                                    ______________________                      

 

3)  Przewodniczący  Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi  

                                                    

                          Aleksander Pacławski                              ______________________ 

 

4)  Przewodniczący Rady Miejskiej  

                                Stanisław Zaczyk                                      ______________________ 


